

SAFE DRIVING POLICY

The company's policy regarding safe driving

In the context of the company's keenness on the safety of workers and facilities protection and the application of Egyptian laws and regulations in force, TB safe driving policy is based on minimizing the driving and vehicles risks, protecting TB related interested parties internal and external, Assets, and Surrounding Environment including Prevention of Pollution.

Aim of this policy

The aim of this policy is to prevent accidents Involving company vehicles, rented vehicles and injuries by promoting a safe driving culture within the company through.

1. Ensure that staff who drive vehicles in the course of their work demonstrate safe, efficient driving skills and other good road safety habits at all times.
2. Maintaining all company vehicles in a safe, clean and roadworthy condition to ensure the maximum safety of the drivers, occupants and other road users.

Accordingly TB is committed to :

1. -Abide with company's internal applicable laws, Egyptian traffic law, Related Ministerial decrees, HSSE regulations, and meet the needs and expectation of interested parties.
2. Observing the mental, physical and cognitive ability of drivers(fitness to work) to ensure the safety of operations.
3. Drivers shall have a valid driving license and its renewal must be considered.
4. All drivers shall take the safety induction before starting the work.
5. Prevent driving under drugs and alcohol effect and conducting the drugs and alcohol test and the results shall be kept as documented register.
6. Provision of proper safe driving training for all drivers.
7. Maintain the vehicles in a safe working condition

TBPCO through setting implementation mechanisms and follow-up will implement this policy .All employees are committed to perform their duties according to this Accommodation policy and in line with company's bylaws

سياسة الشركة في ما يتعلق بالقيادة الامنه

في إطار حرص الشركة على سلامة العاملين وحماية الممتلكات وتطبيق القوانين واللوائح المصرية المعمول بها. تركز سياسة تيسكو للقيادة الامنة على الحد من مخاطر القيادة والمركبات وحماية الاطراف المعنية ذات الصلة بالشركة داخليا وخارجيا وحماية الممتلكات وكذلك حماية البيئة الداخلية و البيئة المحيطة بما فيها منع التلوث.

الهدف من هذه السياسة

تهدف هذه السياسة إلى الحد من الحوادث التي تنطوي على مركبات الشركة والمركبات المؤجرة والإصابات من خلال الترويج لثقافة القيادة الامنة داخل الشركة عن طريق.

١. للتأكد من أن الموظفين الذين يقودون المركبات أثناء عملهم يبدون سلامة وفاعلية مهارات القيادة وغيرها من عادات السلامة على الطرق في جميع الأوقات.
٢. الحفاظ على جميع سيارات الشركة في حالة آمنة ونظيفة وجديرة بالثقة لضمان أقصى درجات السلامة للسائقين وشاغلي ومستخدمي الطريق الآخرين.

بناء على ذلك تلتزم الشركة بالآتي :

١. اتباع القوانين واللوائح الداخلية للشركة والقوانين واللوائح المرورية المصرية والقرارات الوزارية ذات الصلة و التعليمات المتعلقة بالصحة و السلامة و الامن وحماية البيئة و تلبية احتياجات وتوقعات الاطراف المعنية
٢. مراعاة القدرة الذهنية , البدنية والمعرفية لدى السائقين لضمان سلامة العمليات .
٣. حصول السائقين على رخصة قيادة سارية ومراعاة تجديدها.
٤. حصول جميع السائقين على التدريب التعريفي للسلامة قبل العمل .
٥. منع القيادة تحت تأثير المخدرات والخمور واجراء تحاليل المخدرات والكحوليات والاحتفاظ بسجلات النتائج.
٦. توفير التدريب المناسب للقيادة الامنة للسائقين .
٧. الحفاظ على المركبات في حالة عمل امنة

تلتزم إدارة السلامة والصحة المهنية بمتابعة تنفيذ هذه السياسة من خلال اجراء عمليات التفتيش الدورية وقياس النتائج لضمان تطبيق هذه السياسة. و تطالب الشركة جميع العاملين تنفيذ واجباتهم نحو تنفيذ هذه السياسة في نطاق ما حددته اللوائح الداخلية المنظمة للشركة.